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　　最美的语言 The Most Beautiful Language
　　For Chinese people, the most beautiful language of course is Chinese. As the world gets globalized, more and more foreigners learn Chinese. But it is known to all that French is believed to be the most beautiful language in the world. On the one hand, French is very precise, the meaning of every word has only one meaning. Unlike English, most words have several meaning, which sometimes may be misread by people. So for the papers used in the offical occasions, they are usually written in French. Such as the papers used in the United Nations, every word has the very precise meaning. On the other hand, french people are very romantic, the French kiss is famous around the world. It is said that the couples are always seen to kissing in the public occasions in France and it is accepted. All of these make French the most beautiful language.
　　对于中国人来说,最美丽的语言当然是汉语。随着世界变得越来越全球化,越来越多的外国人学习汉语。但众所周知,法语被认为是世界上最美丽的语言。一方面,法语是非常精确的,每一个字对应一个意思。与英语不同,大多数单词有几个意思,有时可能会被人误解。对于在正式场合中使用的文件,通常是用法语写的。如在联合国使用的文件,每一个字都有非常精确的意义。另一方面,法国人很浪漫,法式香吻在全世界都出名。据说在法国人们总能看到情侣在公共场合接吻，这也被大众所接受。所有这些使得法语成为最美丽的语言。
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　　The golden week is coming,it is a good chance for people to travel and take relax from their work.Most people choose to visit the hot tourist sites, like the Great Wall.
　　黄金周的到来,是一个很好的机会让人们去旅游和从工作中放松。大多数人选择参观热门旅游景点,如长城。
　　But the problem comes,some tourists act very impolitely, they get used to make some marks on the tourist sites, so as to prove that they have visited here.
　　但是问题来了,一些游客的行为很不礼貌,他们习惯在一些旅游景点上做些标记,以证明他们曾经来过这里。
　　It is a rude way to do it, everybody has the duty to protect these historical relics. If people leave some marks on these precious architectures, then the sites will be valueless and lose its meaning.It has been advocated to travel politely for a long time and we need to follow the rules.
　　这是一种粗鲁的方式,每个人都有义务保护这些历史文物。 如果人们在这些珍贵的建筑上留下一些痕迹,那么这些地址就会变得没有价值,失去了它的意义。礼貌出行一直在提倡,我们需要遵守规则。
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　　Different Job Outlooks
　　Nowadays university graduates have different job outlooks. For most of them, to find a job with satisfactory pay is their most important wish while majority want to be self – employed. However, a certain number of graduates are not in a hurry to hunt for jobs. They are just waiting for better chances. Toward this point of view, some experts warn that it is not wise to be just waiting. They advise that graduates should find a regular, full-time job as quickly as possible so that they can earn money to support themselves and get working experience, which will help to find a better position later. Moreover, it might be more difficult to find a satisfactory job next year.
　　【译文】
　　不同的工作观
　　如今大学毕业生的就业前景不同。对于大部分孩子来说，要找到一个令人满意的支付工作是他们最重要的希望，而多数是希望能够自我 - 就业。但是，一定数量的毕业生不急于寻找就业机会。他们只是在等待更好的机会。对这一观点，一些专家警告说，只是等待这是不明智的。他们提醒毕业生应该找到一个正规，全职工作，以便尽可能快的挣钱来养活自己和获得工作经验，这将有助于找到更好的更高的位置。此外，明年可能更难找到一个称心如意的工作。
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　　我的童年英语作文 My Childhood
　　I was born in a small county which is poor. Therefore, there were no beautiful clothes or many toys. Before I went to school at six, I only played with my peers nearby. It was such a wonderful period that I would never forget. We always made our toys independently, which cost no money at all. Sometimes, parents would help making toys as well. We could play from morning to night until parents told us to go home for dinner. However, as a rural child, I must help my parents doing farm work in the busy season, such as planting and harvesting. Besides, my mother is a teacher. Therefore, she began to teach me to read and count when I was three, so I had to spend some time I study. Now, remembering it, I feel much happy rather than upset.
　　我出生在一个贫困的小农村里，因此不能拥有漂亮的衣服和玩具。我的童年 在我六岁上学之前，我都是和邻居的同龄小朋友玩，那是一段我无法忘怀的快乐的岁 月。我们通常都是自己做玩具，不花一分钱，有的时候我们的父母也会给我们做一些玩具。那个时候，我们可以从早晨玩到天黑，直到爸爸妈妈叫我们回家吃饭。但 是，作为一个农村的孩子，在农忙的时候我也必须要帮忙家里干些农活，像是种植和收割这些。另外，我的妈妈是一名老师，因此在我三岁的时候她就开始教我识 字、算术了，所以我还要花些时间在学习上。现在，回想起这些，我更多的是快乐，而不是烦恼。
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　　最近，你校同学正在参加某英文报组织的一场讨论。讨论的主题是：公园要不要收门票?
　　请根据下表所提供的信息，给报社写一封信，客观地介绍讨论情况。
　　注意： 1、信的开头已为你写好。
　　2、词数：100左右。
　　3、参考词汇：门票-entrance fee
　　Dear Editor,
　　I\'m writing to tell you about the discussion we\'ve bad about whether an entrance fee should be
　　charged for parks.
　　Dear editor,
　　亲爱的编辑，
　　I\'m writing to tell you about the discussion we have had about whether an entrance fee should be charged for parks. 60% of us schoolmates think that an entrance fee do not meet people’s expectations, for a park is considered to be a place where the public can have a good time when they are not busy either at home or at work. If an entrance fee must be paid by the visitors for a park, it will be necessary to build a gate and surrounding walls. The city will not look so beautiful as it should have. 40% of us schoolmates think that an entrance fee can be accepted, but it must not be too expensive. The money from ticket selling can be used for paying the gardeners in the park and buying some other kinds of flowers and trees.
　　我写信是想告诉你关于讨论我们是否应该收取一笔入场费公园。我们60%的同学认为，入场费没有达到人们的预期，公园是一个公众的地方，市民可以在除了在家或者工作以外不忙的时间去公园。如果收门票必须由进入公园的旅客支付，那就有必要建立一个大门和围墙，那么这座城市将不再那么美丽。我们40%的同学认为，入场费可以接受，但不能过于昂贵。从门票销售的钱可用于建设公园的园林上，购买鲜花和一些其他种类的树木。
　　With regard to myself, I think an entrance fee is useful, for it can be used to protect a park. Do we share the same opinion, dear editor?
　　至于我自己，我觉得入场费是有用的，因为它可以用来保护公园。我们是否有同感呢，亲爱的编辑?
　　Yours truly,
　　此致
　　Li Hua
　　李华
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　　3月5日是学雷锋纪念日，你校师生去敬老院开展志愿者活动。假如你是李华，请通过邮件将此活动情况介绍给Mary。
　　活动时间：3月5日
　　活动地点：幸福敬老院(Nursing Home)
　　参与人员：志愿者
　　活动形式：1. 送鲜花、水果和美好的祝福。
　　2. 帮老人整理房间、打扫卫生……
　　3. 陪老人聊天;为老人表演(唱歌、跳舞)，读报……
　　活动感想：此活动很有意义，从中学会了关爱老人、尊重老人……
　　要求：1. 要点齐全，条理清晰，语句通顺，不要逐字翻译，须适当发挥。
　　2. 词数100字左右。(开头和结尾已给出，不计入总词数)
　　Dear Mary,
　　Thank you for your last E-mail. Let me tell you what we did on 5th March.
　　As a member of volunteers, I got up early because I was too excited to sleep. In the morning, we volunteers brought some flowers and fresh fruit. As we arrived at the Happiness Nursing Home, we sent them our best wishes too. How happy they were!
　　Then we cleaned the windows and swept the floor for them. After that, some of us performed activities for them, such as singing songs and dancing. Some of us read newspaper for them. Some of us chatted with them. When it was time for us volunteers to leave, they were grateful for our kindness.
　　From this meaningful activity, I found that we are supposed to care for the old and respect them. In our daily life, we should offer our seats to them on buses. And we should treat our own grandparents more kindly.
　　If you have the chance in China, I hope you can join us.
　　Li Hua
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